
Agenda:
Opening1.
Ingekomen stukken en mededelingen2.
Voordracht nieuwe en afscheid oude bestuursleden3.
Financiële verslaglegging: begroting 2020 en benoeming kascommissie4.
Activiteiten OSH in 20195.
Evaluatie evenementen en koopzondagen6.
De vergadering aan het woord7.
Rob Weiss: Slimme Distributie8.
Paul van Kuik: ervaring met Bol.com9.

Uitnodigingsbericht

Deelnemers

Aanwezig: K. van Kalmthout-Faber,  S. Stumpel,  J. Stumpel, F. Warnik, C. Tromp, W. van Berkum, O. 
van Delden,  J. van de Pol, C. van Dijk,  R. Boncken, E. Boekhout, W. Zeeman, G. Bouchier, B. Stam, G. 
Koolen, I. Lemmens, N. Wit, I. Geijssen, J. Linders 

Afwezig met bericht: G. Rutgerink, P. Schutz

Aanwezig bestuur: B. Mens, P. van Kuik, S. Dekker, K. Gerssen, A. Kwantes, B. van Kalmthout, E. 
Sinnige, R. van Drongelen

Afwezig bestuur: C. Holman, S. van der Meer, H. Kenter

Edith Hartog (veslaglegging)

1. Opening: 

2. Ingekomen stukken en mededelingen:
Er zijn enkele afberichten voor de vergadering binnengekomen. 

3. Voordracht nieuwe en afscheid oude bestuursleden:
De huidige penningmeester neemt afscheid wegens tijdgebrek en de nieuwe beoogde 
penningmeester is Symen van der Meer. Het is de bedoeling dat hij het penningmeesterschap per 1 
januari overneemt van Henk Kenter. Beide heren zijn vanavond niet aanwezig in verband met 
verplichtingen elders. 

Na 30 jaar neemt secretaris Edwin Sinnige afscheid van het bestuur, hij wordt opgevolgd door Bart 
van Kalmthout per 1 januari.

Chris Holman neemt afscheid na een half mensenleven actief te zijn geweest bij diverse besturen in 
de binnenstad. Hij wordt opgevolgd door Paul van Kuik. Laatstgenoemde is al een tijdje als 
bestuurder actief. Chris Holman is niet aanwezig en het bestuur heeft al afscheid genomen. Zowel 
Edwin als Chris blijven zijdelings betrokken bij het OSH bestuur.

Ook Karin Gerssen heeft toegezegd toe te gaan treden als bestuurslid.

Er zijn geen andere aanmeldingen voor een bestuurlijke functie binnengekomen. Chris Holman gaat 
de nieuwe bestuursleden voorstellen in de OSH nieuwsbrief. 
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4. Financiële verslaglegging:
Begroting 2020 toelichting:
Bij afwezigheid van de huidige en de toekomstige penningmeester neemt Rien van Drongelen dit 
onderdeel over. 

Er komt een nieuwe overeenkomst voor 2021 omdat oude convenant reclamebelasting eindigt 
per 2020. De nieuwe rekenmethodiek wordt een opslag op de WOZ. Dat betekent dat ook 
eigenaren van panden gaan meebetalen.

•

Het contract voor de feestverlichting loopt tot 2022. De genoemde posten voor onderhoud en 
reservering zijn hard nodig om de verlichting gangbaar te houden. 

•

De post bureaucoördinatie gaat aanzienlijk omlaag en er wordt gevraagd hoe dat kan. Dit komt 
enerzijds door een wijziging in de toebedeling van kosten, dit wilde de voorzitter zuiver hebben, 
en anderzijds is het resultaat van een herverdeling van taken binnen het bestuur.

•

De posten Wintershoorn en de Kerstmarkt zijn voor dit jaar niet opgenomen en worden dus 
grotendeels om niet georganiseerd. Voor volgend jaar staan deze activiteiten wel op de 
begroting.

•

De begroting geeft de bestuurlijke keuzes aan en wordt zo ingediend bij de LOF. Deze begroting 
wordt dan ook de basis van de aanslagen Reclamebelasting 2020.

•

Steef Stumpel merkt op dat alles duurder wordt in 2020 en vraagt zich af of de bijdragen van de 
gemeente dan ook omhoog gaan. Rien meldt dat er in de afgelopen twee jaar ook een beroep is 
gedaan op het budget van de Nieuwe Winkelstraat maar dat dat geen financierende instantie is. 
Daarom zou er wel een hoger bedrag moeten worden gevraagd aan de gemeente. 

•

Frank Warnik vraagt zich af hoe het kan dat de oldtimerdag volgend jaar zo duur is. Rien 
antwoordt dat dat ook met de werkelijk besteedde uren te maken heeft. 

•

Benoeming kascommissie: 
De huidige kascommissie, bestaande uit Bart van Kalmthout en Gerard Rutgerink, heeft de OSH 
administratie gecontroleerd en er zijn geen onvolkomenheden gevonden. 
De penningmeester wordt gedechargeerd.

Ter verduidelijking, de OSH pot wordt gevuld door de leden en de administratie wordt door de 
kascommissie gedaan. De BSM pot wordt gecontroleerd door Accountantskantoor KaapHoorn in 
opdracht van de LOF. 

De kascommissie voor volgend jaar zal bestaan uit Kenny van Kalmthout en de tweede positie is nog 
vacant.

5. Activiteiten OSH in 2019:
Belangenbehartiging:
-Poort van Hoorn
-Hoorn Marketing
-Overleg met gemeente

De ontwikkeling van de Poort van Hoorn is een van de belangrijkste speerpunten voor de binnenstad. 
Hierin ligt vrijwel alle problematiek besloten. Via de OSH heeft Rien dit ook bij de aangesloten 
federaties bewerkstelligd, dit komt naar de gemeente toe sterker over dan wanneer de binnenstad 
alleen voor zichzelf spreekt.

Bram Stam vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de parkeerbalans. Het beoogde aantal 
parkeerplaatsen van 1250 zou zijn bijgesteld naar 900. Rien meldt dat er op dit moment sprake is van 
een voorbereidend project waarin ook de OSH participeert. Er wordt beleid gemaakt waar op basis 
van (politieke) keuzes wordt bepaald hoeveel parkeerplaatsen er nodig zijn (parkeerbalans). Het is 
nog niet bekend of dat tot andere getallen gaat leiden omdat die berekening er simpelweg nog niet 
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nog niet bekend of dat tot andere getallen gaat leiden omdat die berekening er simpelweg nog niet 
is. Als de gemeente had vastgehouden aan het oorspronkelijke beleid om voor elk nieuw huis 1 
parkeerplaats te realiseren, dan had er niets gebouwd kunnen worden. Het is zaak de behoeftes en 
de vraag in kaart te brengen. De brief van de OSH aan de raad waarin dit ook aan bod kwam was 
overigens kritisch. 

Met betrekking tot Hoorn Marketing, het blijft een punt van zorg over hoe Hoorn te verkopen. Dit is 
meerdere malen besproken met het bestuur van Hoorn Marketing en er zijn veel plannen op papier 
gezet. Enkele weken geleden is er een sessie gehouden onder begeleiding van Pieter Eduard Oud. 
Daar zijn voor het jaar 2020 richtingen aangegeven aan het bestuur en de uitvoerder. De 
verwachting is dat hier binnenkort meer over te melden is.  

Activiteiten:
-Wintersfeerverlichting
-Hanging baskets
-Paardendagen
-Intocht Sint Nicolaas
-Woensdagmarkten
-Oldtimerspektakel
-WintersHoorn + kerstmarkt

De infrastructuur voor de wintersfeerverlichting behoeft veel onderhoud, veel hangt al 30 jaar 
of langer. Dit onderhoud moet professioneel en veilig worden gedaan om aan de 
vergunningsvoorwaarden te kunnen voldoen. De voormalige stratenclubs hebben het 
eigendom, en daarmee ook de verantwoording, overgedragen aan BSM 

•

Het einde is nog lang niet in zicht en het bestuur heeft de gemeente gevraagd om mee te helpen 
met kunde en wellicht financiële ondersteuning.  Op 20 oktober gaat Avontuur starten met het 
ophangen van de verlichting.

De hanging baskets krijgen in 2020 een vervolg.•

Het bestuur heeft er voor gekozen om bij de Intocht van Sint Nicolaas mee te bewegen met de 
maatschappelijke ontwikkelingen.

•

Over de Woensdagmarkten is men over het algemeen tevreden, net als over de oldtimerdag op 
de koopzondag.

•

Herberg Hoorn is WintersHoorn geworden en dit project heeft de OSH naar zich toegetrokken, 
Edith Hartog is aangesteld om voor de uitvoering zorg te dragen. Iedereen wordt opgeroepen 
om daar waar mogelijk deel te nemen met acties, evenementen (groot of klein). 

•

Bijdragen aan evenementen:
-Hoorn Modestad
-Smartlappenfestival
-Rock 'n Rollfestival
-Hoorn Kunst & Cultuur
-Hoornse Havenconcerten
-Videomapping Roode Steen
-Herberg Hoorn

De individuele subsidies moeten ieder jaar opnieuw worden aangevraagd en worden jaarlijks met 
een vast percentage afgebouwd zodat er ruimte komt om nieuwe initiatieven te kunnen 
ondersteunen. 

6. Evaluatie evenementen en koopzondagen:
De evenementen zijn besproken bij punt 5.

Koopzondagen:
Het voorstel om in het seizoen iedere zondag open te gaan heeft eerder dit jaar flink stof doen 
opwaaien. Het bestuur krijgt niet een grote meerderheid van de winkeliers mee. Voor 2020 geldt dat 
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opwaaien. Het bestuur krijgt niet een grote meerderheid van de winkeliers mee. Voor 2020 geldt dat 
elke laatste zondag Superkoopzondag blijft maar sommigen willen meer. Het idee is dan ook om 
extra koopzondagen met ingang van april tot en met september op eerste zondag van de maand te 
doen. Dan vallen hier ook de zondagen van de Kunst en Cultuurmarkt en de zondag na lappendag 
onder. Het toerisme neemt alleen maar toe, sommige prognoses hebben het over een verdubbeling!

Volgens Guus Bouchier is het niet een kwestie van wat de ondernemers willen maar wat de 
consument wil.
Frank Warnik wil eerst garanties van het grootwinkelbedrijf dat zij ook open gaat. Dat is wat hem 
betreft een voorwaarde en een garantie voor succes voor de rest van de winkeliers.
Jos van de Poll zegt dat het  Kleine Noord geen voorstander is en dat de extra koopzondagen juist 
niet moeten worden gepromoot omdat het  anti reclame is als halve stad dicht blijkt. Paul van Kuik 
oppert dat je dan moet communiceren wie wel open gaat. Dat is geen promotie maar 
informatievoorziening. Je moet inderdaad niet iets promoten waar de helft van de winkeliers op 
tegen is maar op deze manier kun je wel vertellen wie wat doet om beide partijen tegemoet te 
komen. 
Het bestuur van de OSH vindt dit onderwerp heel belangrijk en steunt de bedrijven die open gaan, zij 
moeten dit dan wel zelf kenbaar maken. Rien gaat terug naar het bestuur met de vraag wat te doen 
met de promotie van de extra zondagen. Niet instappen is een gemiste kans!

7. De vergadering aan het woord:
Co van Dijk: de Superkoopzondagen lijken wel slechter dan de gewone zondagen. Is het dan nog wel 
nodig om deze te promoten? En hoe lossen we het op met het parkeerbeleid van de gemeente? Zit 
hier  misschien een oorzaak van de verslechtering? Rien merkt op dat het parkeerbeleid niet 
onvriendelijk is, op de Superkoopzondag kan parkeren gratis langs de randen van de binnenstad en 
op alle overige zondagen is het zelfs overal gratis.

Guus Bouchier vindt dat het bestuur van de OSH het grootwinkelbedrijf moet benaderen om ze een 
besluit te laten nemen over extra koopzondagen. 
Rien signaleert dat veel ondernemers moeite hebben om het vol te houden, wellicht is deze dag 
daarom zelfs bittere noodzaak. Onderlinge solidariteit zorgt er dan ook voor dat de stad gevuld blijft. 
Odin van Delden merkt op dat dat wel afhankelijk is van je handel. 

Guus Bouchier vraagt of het al duidelijk is wat de gevolgen zullen zijn na het vertrek van wethouder 
Tap. Rien antwoordt dat hij niet in een glazen bol kan kijken en dat dat vanzelf in de komende 
periode duidelijk gaat worden. 

8. Rob Weiss - Slimme Distributie:
Het bestuur heeft Rob Weiss uitgenodigd om een presentatie te geven over slimme distributie. 
Hij fungeert als projectleider bij het project Buy local smart distribution waar momenteel in zes 
steden over wordt nagedacht en geëxperimenteerd. 

In het kort komt het neer op de vraag:
Waarom is er geen gezamenlijk distributiesysteem om kosten te besparen en de consument 
supersnel te kunnen bedienen?

Rob merkt op dat zolang er geen eenheid in openingstijden is je hier niet eens aan zou moeten 
beginnen! De consument is immers niet meer afhankelijk van een retailer om aan zijn spullen te 
komen, hij kan zelf via andere kanalen dezelfde spullen krijgen. De retailer moet zelf zorgen voor de 
toegevoegde waarde. De consument bepaalt wat relevant is en niet de aanbieder. 

Buy local smart distribution onderzoekt voor 6 steden wat wel en niet werkt. Hetzelfde 
marketingverkoopmechaniek werkt ook voor smart distributie. Het is een dienst waardoor de 
consument vaker en eerder voor Hoorn kiest. De samengevoegde zendingen van verschillende 
ondernemers worden in een keer afgeleverd als extra service naar bestaande klanten. Het is bedoeld 
om buiten de openingstijden in contact te staan met de klant als een zogenoemde VIP treatment.
De samenwerking met de gemeente en de ondernemersvereniging is essentieel, anders heeft het 
project geen kans van slagen. 

Rob presenteert verschillende potentieel succesvolle en inmiddels ter ziele gegane pilots van de zes 
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Rob presenteert verschillende potentieel succesvolle en inmiddels ter ziele gegane pilots van de zes 
steden. 

Uitgangspunten: 
-Weet wat je wilt
-Bepaal wat daarvoor nodig is
-Zoek je leveranciers
-Zorg dat je in control bent

Een online platform is hierbij essentieel en de sleutel naar succes is het zoeken naar methodes om je 
klant te leren kennen. Deze bepaalt uiteindelijk de relevantie, niet de aanbieder. 

Rob ontvangt applaus voor een helder, duidelijk en inspirerend verhaal. Rien vindt dit een van de 
grote kansen voor de Hoornse binnenstad en de OSH wil ermee aan de slag. De bestaande 
samenwerking tussen ondernemers, gemeente en vastgoedeigenaren waarbij binnenstadszaken op 
tafel komen, past hier goed bij. 

Steef Stumpel merkt op dat alleen ondernemers bij de ontwikkeling betrokken zouden moeten zijn 
omdat  gemeente en vastgoedeigenaren belemmerend kunnen werken.
Co van Dijk ziet niet gebeuren dat kleine winkeltjes hieraan mee gaan doen, hij vindt het een soort 
Deen bezorgservice. 
Nic wit merkt op dat het op de bezorging van levensmiddelen lijkt  te zijn toegesneden. Dat is niet 
helemaal correct omdat bijvoorbeeld Bol.com er groot mee is geworden. 
Edwin Sinnige vraagt of er voorbeelden zijn waarbij de consument in de winkel komt en niet thuis 
bestelt. Bijvoorbeeld om het sjouwen in de stad te beperken. Volgens Rob wordt dit momenteel wel 
gedaan maar op een bescheiden niveau.

9. Paul van Kuik - ervaring met Bol.com:
Paul van Kuik is eigenaar van Devani. Dit bedrijf bouwt ook webshops en platforms en Paul weet dat 
er niet valt op te boksen tegen grote landelijke spelers. Daarom zouden ondernemers beter de 
samenwerking kunnen zoeken met een platform als bijvoorbeeld Bol.com.
Hij gebruikt Bol.com voor zijn eigen webshop en heeft hier positieve ervaringen mee. Bol.com vraagt 
een commissie van 5% en voor dat geld kun je nooit een eigen platform bouwen. Daarnaast zorgt de 
aansluiting ook voor (door Bol.com) gesponsorde Googleresultaten.

De gangbare gedachte van winkeliers is dat ze deze samenwerking niet willen omdat er ook 
concurrerende ondernemers bij aangesloten zijn. Inge Geijssen heeft echter ook positieve resultaten 
geboekt via Bol.com, soms zelfs beter dan via de eigen website. Een groot nadeel is dat Bol.com de 
data gebruikt die via de winkelier wordt gegenereerd. 

Een eerder kleiner onderzoek onder de Hoornse ondernemers leverde op dat er nog geen behoefte 
aan een dergelijke samenwerking is. Guus Bouchier vraagt wat Paul via zijn website verkoopt. Het 
betreft hier privacy artikelen zoals bijvoorbeeld documentmallen die bepaalde gegevens afschermen 
op kopieën van identiteitsbewijzen.

Jose Linders merkt op dat dat je jezelf uniek moet maken om te zorgen dat klant naar jou toe komt 
en niet voor de concurrent kiest. 
Rien vindt dat de consument en zijn gedrag veranderen en de dat wereld om ons heen verandert. 
Dat ieder voor zich zijn best doen heeft geen zin, een gezamenlijke profilering is het antwoord om 
binding met de klant te krijgen. Hij roept geïnteresseerden op zich te melden om project te vormen 
binnen OSH. 
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